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Burduja: Sunt jaloane din PNRR unde suntem cu un procent bun de îndeplinire;

altele - mai complicate

Ministrul Energiei, Sebastian Burduja, a declarat miercuri ca exista jaloane din PNRR pe energie cu un

procent bun de îndeplinire, dar ca altele sunt mai complicate, dând ca exemplu eficienta energetica.

 

"Sunt jaloane unde suntem cu un procent bun de îndeplinire. De exemplu, Ordonanta 109 a fost deja pusa în

practica la marile companii, de la Nuclearelectrica pâna la Romgaz si altele. Sunt jaloane mai complicate, care

vizeaza eficienta energetica, reforma 5 din PNRR, unde mai avem mult de lucru si prioritatea mea zero în acest

moment este sa cresc capacitatea administrativa a ministerului, oamenii de acolo competenti sa continue sa îsi faca

treaba si sa reusim, printr-o politica de resurse umane specifica acestor constrângeri din sectorul public, asta

înseamna transferuri, detasari, sa întarim pe termen scurt aceasta Directie generala de ajutor de stat si fonduri

europene. Ea gestioneaza nu numai PNRR, ci si Fondul pentru modernizare si câteva scheme de ajutor de stat

instituite prin hotarâri de guvern, cum este schema de ajutor de stat pentru marii consumatori de energie. Este un

efectiv redus, trebuie întarit, asta înseamna ca pe termen scurt solutia o reprezinta transferurile sau detasarile, iar

pe termen lung concursurile, dar un post scos la concurs si a aduce pe cineva din afara sistemului si a-l pregati sa

livreze înseamna trei-sase luni de zile", a spus ministrul, prezent la o conferinta de presa la sediul PNL.

 

Chestionat când estimeaza ca jaloanele pe energie pe transele 3 si 4 de plata din PNRR se vor încheia, ministrul

Sebastian Burduja a aratat ca se fac eforturi pentru ca în luna septembrie ministerul sa fie la zi cu ceea ce tine de

cererea de plata numarul 3, iar pâna la finalul anului exista toate sansele sa fie îndeplinit jalonul pe energie pentru

cererea de plata numarul 4.

 

"Noi facem tot efortul ca la nivelul lunii septembrie sa fim la zi cu ceea ce tine de cererea de plata numarul 3.

Pentru cererea de plata numarul 4 este o analiza în curs, dar si acolo stadiul variaza, sunt jaloane care au toate

sansele de îndeplinire, cum e cel legal de contractele pentru diferenta, (...), sunt altele care prezinta anumite

provocari", a mai spus el. 
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